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Hosszas útkeresést követően a rendszerváltásnak köszönhető, hogy megtaláltam a hivatásom. 

A társadalmi átalakulás ezt sajátos módon segítette, mert lezajlása során nyilvánvalóvá, 

láthatóvá vált, hogy Magyarországon nagy létszámban élnek hajléktalan emberek. A 90'-es 

évek "gründolási lázában" gombamód szaporodtak a - gazdasági mellett - a civil 

szerveződések is. Ebben az időszakban hozta létre a kormány a Hajléktalanokért Alapítványt 

(később Közalapítvány), melynek igazgatója vagyok. Iskolai végzettségem is ennek a 

területnek felel meg: szakvizsgázott szociális munkás. Intézményeinkben több száz embert 

látunk el. Szervezetünk végzi a vidéki hajléktalan-ellátás fejlesztésére szánt pályázati források 

kezelését, emellett számos társadalmi akciót szervez, valamint módszertani projekteket hajt 

végre, mellyel igyekszik elősegíteni a szakma és a döntéshozók munkáját. 

 

Tagja vagyok a szintén hajléktalan ellátáshoz kötődő "10-ek" Tanácsa érdekvédelmi 

egyesületnek, az Összefogás Közalapítvány kuratóriumának, a Hajszolt Egyesület Felügyelő 

Bizottságának valamint a hajléktalan ellátáshoz egyáltalán nem kötődő Royal Tarokk 

Egyesület elnökségének. 

 

A biliárd - különösképpen snooker - megismeréséhez szintén a rendszerváltás segített hozzá. 

Addig sajnos száműzték hazánkból ezt a remek játékot. Megtiszteltetésnek veszem, hogy a 

Magyar Biliárd Szövetség elnökségének tagja lehetek. Az MBSZ munkájában, mint a 

Snooker Szakág elnöke veszek részt. A magyar biliárd sport fejlődéséhez elsősorban a szakág 

működtetésével, versenyek szervezésével kívánok hozzájárulni. Természetesen fontosnak 

tartom minél több fiatallal megszerettetni a biliárdnak ezt az ágát. Oda kell figyelnünk a jövő 

nemzedékére, hiszen tőlük várható, hogy valaki eljut egyszer Magyarországról is a snooker 

Mekkájába, … a Crucible-be. 
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